
 

Artikel 44 vragen Beter voor Rijswijk 

14 december 2023. 

 

VRAGEN OVER PUBLIEKE TRIBUNE RAADSZAAL HUIS VAN DE STAD. 

 

Op 12 december werd de Raadszaal  in gebruik genomen. 

Zoals gebruikelijk met enkele kinderziekten zoals het uitvallen van de geluidsinstallatie een 
gebrekkige akoestiek. 

 

Beter voor Rijswijk kreeg klachten over de inrichting van de publieke tribune. 

Indien men plaats nam op de beschikbare stoelen kon er vanaf deze plek niets worden waargenomen 
van de Raadszaal. Misschien waren barkrukken en een periscoop op zijn plaats geweest maar 
wellicht niet wenselijk vanwege een mogelijk valgevaar. 

Voorts bleek vanaf de publieke tribune de beraadslagingen niet of lastig te volgen zijn vanwege de 
onverstaanbaarheid op deze positie.  

Beter voor Rijswijk denkt aan het aanbrengen van een veilige glaswand alsmede een bruikbaar 
geluidssysteem de beraadslagingen beter te volgen zijn. 

Beter voor Rijswijk vraagt het college het volgende: 

Vraag 1:Bent u bereid, op zeer korte termijn, te onderzoeken welke aanpassingen kunnen worden 
doorgevoerd om de publieke tribune geschikt te maken voor het doel waarvoor deze is aangebracht? 

Met de Raad is afgesproken meer inspanningen te doen om Rijswijkers  aan te moedigen om de 
raads- en forumvergadering bij te wonen. Het aantal beschikbare plaatsen is gering.  

Vraag 2: Is het mogelijk om bij drukte het aantal bezoekersplaatsen uit te breiden, door bijvoorbeeld 
een gedeelte van de tribune uit te schuiven?  Zo nee, waarom niet? 

 

Dennis Cupedo 

Raadslid Beter voor Rijswijk 

 

Alice Prenger 

Raadslid Beter voor Rijswijk 



 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


